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Z á p i s 
 

z 19. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 20. 1. 2011 od 9:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 
Přítomni: členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: Ing. Derner, p. Dohnálek, Ing. Bášová 
 
Celkem se dnešního jednání zúčastnilo 36 osob 
 
Program jednání: 

1. Zahájení, přivítání přítomných, schválení zápisu z minulého jednání FV, schválení 
programu jednání a představení přizvaných hostů 

2. Problematika finančního ohodnocení lékařů a hospodaření nemocnic  
3. Provoz a distribuce léčiv  
4. a) Návrhy na uzavření smluv o poskytování veřejné služby a podmínkách poskytnutí 

vyrovnávací platby za plnění závazku veřejné služby – Oblastní nemocnice Trutnov a.s., 
Oblastní nemocnice Náchod a.s., Oblastní nemocnice Jičín a.s., Oblastní nemocnice 
Rychnov n.Kn. a.s., Městská nemocnice, a.s., Dvůr králové nad Labem  

 b) Návrh na stanovení výše vyrovnávacích plateb za plnění závazku veřejné služby   
5. Zapojení se do rozpočtu 2011 a účast dle náplně činností odboru investic do rozpočtu  

2012 
6. Projekty CEP – aktuální stav, disponibilita   
7. Analýza hospodářského vývoje Královéhradeckého kraje včetně vymezení hospodářsky 

slabých oblastí 
8. Analýza DSO v Královéhradeckém kraji 
9. Různé  
10. Závěr 

       Jednání v 9:10 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hübsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 

 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných  
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 

 
§ jednomyslně byl schválen program 19. jednání finančního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
 
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0  
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         Zdržel se   0 
 

§ jednomyslně byla schválena ověřovatelkou zápisu Ing. Pavla Maršíková 
 
 
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů  
 
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ jednomyslně byl schválen zápis z 18. jednání finančního výboru 
 

§ datum dalšího jednání výboru bude dne 10. 2. 2011 od 9,00 hodin 
 
 
Pan předseda oznámil, že bod č. 3 „Provoz a distribuce léčiv“ bude projednán na 
příštím zasedání finančního výboru (z důvodu plánované dovolené Ing. Nádvorníka) 
 

K bodu 2 
Problematika finančního ohodnocení lékařů a hospodaření nemocnic  
K tomuto bodu pohovořila Ing. Kracíková, ředitelka ON Jičín. Postupně se k nastalým 
problémům vyjádřili i ostatní ředitelé nemocnic: Ing. Mottl, ředitel ON Rychnov n.Kn.; Ing. 
Vávra, ředitel MN Dvůr Kr. n.L a ON Náchod a MUDr. Limburský, ředitel ON Trutnov.   
Diskuse: Bc. Franc, Ing. Táborský, p. Ješina, pan Hübsch, p. Vrabec, Ing. Jirásko, PharmDr. 
Třešňáková, Ing. Mázl, Ing. Hlavatý, Bc. Kalenda, p. Bém, Ing. Kebus, Mgr. Behan, Ing. 
Maršíková, Ing. Janeček, p. Daniel, Ing. Záleský, Ing. Vávra, Ing. Kracíková, Ing. Mottl, MUDr. 
Limburský 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    13 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/19/122/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I. B e r e   n a   v ě d o m í  

Informaci o problematice finančního ohodnocení lékařů a hospodaření nemocnic 
  
 
 

 

K bodu 4 
a) Návrhy na uzavření smluv o poskytování veřejné služby a podmínkách poskytnutí 
vyrovnávací platby za plnění závazku veřejné služby – Oblastní nemocnice Trutnov a.s., 
Oblastní nemocnice Náchod a.s., Oblastní nemocnice Jičín a.s., Oblastní nemocnice 
Rychnov n.Kn. a.s., Městská nemocnice, a.s., Dvůr králové nad Labem  
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 b) Návrh na stanovení výše vyrovnávacích plateb za plnění závazku veřejné služby 
 
Tento bod uvedla PharmDr. Třešňáková a podrobně k němu pohovořila. Ing. Jarkovský, ekonom 
ZH KHK přítomné seznámil s pravidly metodiky rozdělení vyrovnávacích plateb. Uvedl, že 
vedle jednotného měření nákladovosti a výkonnosti je objektivně a průhledně rozdělená dotace 
základem pro řízení motivace. Metodika návrhu rozdělení byla projednána představenstvem a 
dozorčí radou společnosti ZH Královéhradeckého kraje a.s.  
Diskuse: Ing. Táborský, PharmDr. Třešňáková, Bc. Kalenda, pí Hronovská, Ing. Mázl, Mgr. 
Behan, p. Hübsch, p. Vrabec, PhDr. Scháněl Ph.D, Ing. Jarkovský, Ing. Janeček 
 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro   13 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/19/123/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. P r o j e d n a l  
a) Návrhy na uzavření smluv o poskytování veřejné služby a podmínkách 
poskytnutí vyrovnávací platby za plnění závazku veřejné služby – Oblastní 
nemocnice Trutnov a.s., Oblastní nemocnice Náchod a.s., Oblastní nemocnice Jičín 
a.s., Oblastní nemocnice Rychnov n. Kn., Městská nemocnice, a.s., Dvůr Králové 
n.L. 
b) Návrh na rozdělení vyrovnávacích plateb za plnění závazku veřejné služby 
nemocnicím ZH Královéhradeckého kraje pro rok 2011 dle přílohy č. 1 

  
II. D o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit: 
a) uzavření smluv o poskytování veřejné služby a podmínkách vyrovnávacích 
plateb za plnění závazku veřejné služby se všemi jmenovanými akciovými 
společnostmi – nemocnicemi 
b) rozdělení vyrovnávacích plateb za plnění závazku veřejné služby nemocnicím 
ZH Královéhradeckého kraje r. 2011 dle přílohy č. 1 

 
K bodu 5 
Zapojení se do rozpočtu 2011 a účast dle náplně činností odboru investic do rozpočtu 2012 
K tomuto bodu pohovořil Ing. Tichý, vedoucí odboru investic. Stručně popsal vznik odboru, jeho 
činnost na začátku vývoje, záměry a i jeho funkci při tvorbě následujícího rozpočtu pro rok 2012.  
Diskuse: Ing. Mázl, p. Ješina  

 
K bodu 6 
Projekty CEP – aktuální stav, disponibilita 
Tento bod přednesla Ing. Dostálová, ředitelka CEP - PO. Pohovořila o toku peněz, o 
připravovaných i probíhajících projektech a o problematice s tím spojené. Dále ve stručnosti 
přítomné obeznámila s organizací CEP a.s. ředitelka této organizace Ing. Krunčíková.  
Diskuse: Ing. Táborský, p. Ješina, pan Hübsch, p. Vrabec, Ing. Jirásko, Ing. Mázl, Ing. Hlavatý, 
Bc. Kalenda, p. Bém, Ing. Kebus, Mgr. Behan, Ing. Maršíková, Ing. Janeček, p. Daniel, Ing. 
Záleský, Ing. Tichý, Ing. Dostálová  
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Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    13  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/19/124/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I. B e r e   n a   v ě d o m í  

Informaci k aktuálnímu stavu projektů CEP a jejich disponibilitě 
 

  
K bodu 7 
Analýza hospodářského vývoje Královéhradeckého kraje včetně vymezení hospodářsky 
slabých oblastí 
V úvodním slově, Ing. Roman – vedoucí odd. regionálního rozvoje, členy FV seznámil s tím, že 
tento dokument byl zadán u CEP na základě podkladu z loňského roku. Jedná se o analytický 
materiál k dalšímu použití.  Ing. Mlejnek, CEP, představil zpracovaný materiál. 
Diskuse: Ing. Mázl, pan Hübsch  

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    12  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/19/125/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I. B e r e   n a   v ě d o m í  

Informaci o analýze hospodářského vývoje Královéhradeckého kraje včetně 
vymezení hospodářsky slabých oblastí 

 
 
 

K bodu 8 
Analýza DSO v Královéhradeckém kraji 
Tuto zpracovanou analýzu přednesl Ing. Mlejnek, CEP. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    12  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/19/126/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I. B e r e   n a   v ě d o m í  

Informaci o analýze DSO v Královéhradeckém kraji 
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K bodu 9 
Různé  
  – novela DPH a její dopady do hospodaření ÚSC 
Bližší specifika k tomuto bodu ozřejmil Ing. Vanický, daňový specialista z ekonomického 
odboru a Ing. Nejedlý, vedoucí ekonomického odboru    
 
 - poskytnuté půjčky Královéhradeckým krajem ke dni 31. 12. 2010  
 - zápis z Komise Rady AKČR  
 
Diskuse: pan Hübsch, Ing. Mázl, Ing. Hlavatý, Bc. Kalenda, Ing. Kebus, Mgr. Behan, Ing. 
Maršíková, Ing. Janeček, Ing. Nejedlý, Ing. Vanický, p. Bém 

 
 
K bodu 10 
Závěr 
Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:45 hodin jednání ukončil.  
 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Veronika Janderová 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hübsch 

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu  - Ing. Pavla Maršíková 


